



## SMN Power Holding SAOG

### Market Disclosure – Appointments of New Board Members

**Muscat, Oman – 23<sup>rd</sup> July 2023:** SMN Power Holding SAOG (“the Company”), would like to advice Muscat Stock Exchange, the Capital Market Authority, and the investors community, that the Company’s board of directors has passed the following resolution dated 19<sup>th</sup> July 2023:

Approval of the appointment of Mr. Ruben Ramalho as temporary member of the board of directors of the Company until the next ordinary general meeting of the Company.

Mr. Ramalho holds a Master in Environmental Engineering from the University of Lisbon and a Post-Graduation in Sustainable Energy Systems from Massachusetts Institute of Technology and University of Lisbon with more than twelve years of professional experience in infrastructure investments. Mr. Ramalho is currently working as a Senior Principal in Mubadala Investment Company.

Abdullah Al Naimi  
Chief Financial Officer





اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع

إفصاح السوق - تعيين أعضاء مجلس الإدارة الجدد

مسقط ، عمان - 23 يوليو 2023: تود شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") إبلاغ بورصة مسقط والهيئة العامة لسوق المال ومجتمع المستثمرين بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر القرار التالي بتاريخ 19 يوليو 2023: الموافقة على تعيين الفاضل روبين رامالهو كعضو مؤقت بمجلس إدارة الشركة لحين انعقاد الجمعية العامة العادية القادمة.

الفاضل روبين رامالهو حاصل على درجة الماجستير في الهندسة البيئية من جامعة لشبونة ودراسات عليا ما بعد التخرج في أنظمة الطاقة المستدامة من معهد ماساتشوستس للتكنولوجيا وجامعة لشبونة. ويتمتع الفاضل روبين رامالهو بأكثر من اثني عشر عامًا من الخبرة المهنية في استثمارات البنية التحتية. يعمل الفاضل رامالهو حاليًا كمدير أول في شركة مبادلة للاستثمار.

عبدالله النعيمي  
الرئيس المالي

